
Ørnes skole  
 

 

Referat FAU møte 26.11.24 

Til stede: Konstituert rektor, Wenche Jonassen, Konstituert oppvekstsjef, Helge Sæterdal og 

representanter fra alle klassetrinn.  

 

Saker 

Sak: 06/24 Konstituering  

Valg av FAU styre: 

Leder: Ida Olsen 

Nestleder: Mai Liss Strand 

Sekretær: Lill Kristin Hansen 

Kasserer: Hilda Kvalvik 

 

Sak: 07/24 Valg av representanter til SU/SMU  

SU / SMU: 

Leder: Mai Liss Strand 

Nestleder: Ida Olsen 

Maren Ragnvaldsen 

 

Sak: 08/24 Møteplan  

 

Møteplan ble satt til en gang pr måned – Dato vår 2025: 

13.01.2025 – 03.02.2025 – 10.03.2025 – 07.04.2025 – 05.05.2025 – 02.06.2025 

 

 

Sak: 09/24 Salg av kakebokser  

 

• Kakeboks salg -Elevrådet har ønsket å selge kakebokser til inntekt for og bruke på 

felles aktiviteter til skolen / klassene. Det har blitt sagt at det skal premieres til den som  
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selger mest. Dette poengterer rektor ikke skal bli gjort og at det er det totale salget 

som er målet. Pengene skal forvaltes av FAU og elevrådet søker til FAU på det de 

ønsker og bruke penger til.  

Det poengteres at det er bra med et engasjert elevråd og elevrådsleder       

 

• FAU kan nå søke eksterne midler da konto nr. og organisasjons- nr. er nå i orden. 

 

Sak: 10/24 Eventuelt 

• Besøk av ordfører, varaordfører og konstituert oppvekstsjef på Ørnes skole16.11.2024. 

Konstituert oppvekstsjef forteller om hensikten med besøket ved skolen. Dette ble gjort 

pga. tilbakemeldinger om skolebygget og omfanget av elevmassen som nå er på 

skolen. Elevene ble snakket med og tilbakemeldingene her var at elevene ser ut til og 

trives. Målet var å se hva man kan gjøre av oppussing uten de store utgiftene.  

Konstituert oppvekstsjef sier at han sjeldent har sett et så innholdsrikt aktivitetsbygg 

som det som tilhører Ørnes skole.  

 

• Det blir gitt tilbakemelding på opplevelsen av dårlig renhold på klasserommene 

spesifikt i ventilene. Dette skal rektor ta med tilbake til renhold.  

 

• Rektor informerer om at det er en utfordring med hærverk på skolen. Dette er foreldre 

informert om tidligere fra skolen. Dette er destruktivt for alle. Viktig at alle foreldre 

snakker med sine barn om holdninger til andres eiendom.  

 

• Rektor informerer om at det i høst har blitt bemannet opp med lærer og at det nå går 

rundt med den nye timeplanen. Skolen anser det som om de nå får dekket særskilte 

behov til elever også. Rektor informerer om at de etter hvert skal ta i bruk programmet 

Visma timeplan og at de da vil få bedre oversikt da.  

 

• Det er viktig med god informasjon fra skole – hjem og rektor tenker at det å ha et 

månedsbrev i forkant av hver måned som informerer om hva som skal skje kommende  
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måned kan være en tanke. Det kommer et ønske fra FAU gruppe om oversikt over et 

Årshjul med arrangementer ol. som skolen planlegger og har satt datoer til.  

 

• Valgfag trafikk 10. klasse – her er det bare plass til 17 elever pr. nå. Elever må ønske 

og ved flere elever enn plass til blir det lodd trekning.  

 

• Mobilskap – Skolen opplever også her at det utføres hærverk mot disse skapene. Det 

blir gitt tilbakemelding fra elevene sin side at det er stressende når mobilene er låst inn 

i klasserommet og de er på andre områder på skoleområdet og har undervisning og de 

skal ta buss hjem. De må da få låst ut sine mobiler fra klasserommet og dette kan da 

resultere i at de mister bussen om det blir forsinkelser med å få mobilskap låst opp. 

Det reflekteres rundt at dette også må være stressende for lærer også.  

 

• Juleball arrangeres for elevene 19.12.2024 og de avspaserer fredag 20.12.2024. Hver 

klasse skal stille med 4 foreldrerepresentanter til og bidra med div under 

arrangementet.  Her er det ønskelig at foreldre melder seg før klasse representant i 

FAU må velge noen       

 

Referent  

Lill Kristin Hansen 


